
Protokół Nr 11/2019

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego które odbyło 
się w dniu 15 lipca 2019 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1200 do godz. 1345

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:

- Radosław Korzeniewski- Wójt Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam- Skarbnik Gminy,
- Katarzyna Skwarska- Specjalista Pracy Socjalnej,
- Mateusz Kaszuba- Kierownik ZGK.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Andrzej Marcinkiewicz, powitał wszystkich 
zebranych i przedstawił następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Sprawy bieżące;
3. Zakończenie posiedzenia.

Następnie poddał pod głosowanie wniosek, kto jest zaproponowanym porządkiem obrad:

„Za” -7 głosy 
„Przeciwko”- 0 głosy 

„ Wstrzymuje się ” -  0 głosy

Komisja jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad.

Ad. 2 Komisja zapoznała się z ofertą firmy Elektronie Control System S.A na wyrażenie 
zgody na umieszczenie na nieruchomości należącej do Gminy Dąbrówka stacji bazowej 
telefonii komórkowej Orange.
Komisja przedstawiła swoje stanowisko, iż jest za realizacją umieszczenia stacji bazowej 
telefonii komórkowej Orange - lecz na innej nieruchomości niż podała firma Elektronie 
Control System S.A. Uzasadnione jest aby umieścić powyższy nadajnik w miejscu 
wskazanym przez Gminę Dąbrówka- z dala od nieruchomości i zabudowy mieszkalnej.



W dalszej części p. Skarbnik przedstawiła informację, iż została podpisana umowa w sprawie 
realizacje projektu „Mazowiecki Instrument Aktywizacji Sołectw MAZOWSZE 2019”.

Gmina Dąbrówka dostała dofinansowanie w kwocie 50 000, 00 zł od Wojewody 
Mazowieckiego na zakup lekkiego samochodu ratowniczo- gaśniczego dla OSP Kuligów 
Prezes OSP Kuligów złożył wniosek do Wojewody Mazowieckiego o uzyskanie 
dofinansowanie do zakupu samochodu lekkiego. Koszt zakupu takiego auta wynosi 200 000, 
00 zł. Wkład własny jednostki wynosi 30 000, 00 zł. Reszta kwoty 120 000, 00 zł pozostaje 
do pozyskania przez jednostkę OSP Kuligów. Komisja zawnioskowała, iż w budżecie gminy 
nie ma środków na pokrycie brakującej kwoty na zakup auta i wnioskuje, aby powyższa 
jednostka wykazała się innymi środkami finansowymi na zakup samochodu lekkiego.

Pani Katarzyna Skwarska przedstawiła Komisji projekt uchwały:

- w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pt. „Bądźmy aktywni’’ realizowanego w 
ramach Osi Priorytetowej IX: Wspieranie włączenia społecznego i walka z ubóstwem, 
Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie 
wykluczeniu społecznemu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego na łata 2014-2020.

Gmina Dąbrówka w roku 2019 zamierza przystąpić do realizacji projektu partnerskiego wraz 
z gminą Klembów. Planowany projekt obejmuje działania ukierunkowane na zwiększenie 
aktywności społecznej i zawodowej, w tym zwiększenia szans na zatrudnienie osób 
zagrożonych ubóstwem i/lub wykluczeniem społecznym. W projekcie wymagany jest wkład 
własny, który zostanie wniesiony w postaci: wynagrodzenia pracowników socjalnych 
oddelegowanych do świadczenia pracy socjalnej w projekcie oraz kosztu wykorzystania sal 
do celów realizacji działań projektowych.

Komisja opowiedziała się jednogłośnie za podjęciem w w. uchwały.

Pan Andrzej Marcinkiewicz zgłosił potrzebę, aby zająć się tematem dotyczącym wypalaniem 
gałęzi/liści(odpady zielone) na terenie własnych nieruchomości. Możliwość podjęcia uchwały 
pozwalającej na wypalanie rzeczy organicznych na terenie Gminy Dąbrówka.

W dalszej części poruszono temat montażu monitoringu nad boiskiem przy szkole 
w Dąbrówce. Zanotowano częste zniszczenia i uszkodzenia istniejących sprzętów, wiaty 
boiskowej i murawy boiska. Pan Rafał Roguski przedstawił informacje, iż zanotował liczne 
sytuację, w których młodzież spędza czas w późnych godzinach na terenie boiska. Komisja 
zawnioskowała, aby poinformować działające na terenie Gminy Dąbrówka służby 
ponadnormatywne o powyższej sytuacji.
Komisja jednogłośnie zawnioskowała za zakupem monitoringu.



Ad. 3 Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
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Marcinkiewicz Andrzej... ......
Kuśkowska Helena..........................
Kłębek Krzysztof.... IZ.iŁjjĄ.
Bereda Piotr..............
Rasiński Tomasz 
Bielecki Kamil 
Rosa Andrzej-


